

Բ ՈՎ ԱՆԴԱԿ ՈՒԹՅՈՒՆ

Ն. Հ. Առաքելյան. Հավասարաչափ և շոշափումային մոտավորությունների անալիտիկ ֆունկցիաներով	273
Վ. Ս. Զախարյան. B_α ֆունկցիայի շառավղային եզրային արժեքների մասին	287
Ի. Հ. Խաչատրյան. Անընդհատ ֆունկցիաների կշռային-հավասարաչափ մոտավորությունը բազմանդամներով երկու ճառագայթների վրա	301
Ա. Ա. Թալալյան. Սիստեմներ, որոնցով գրված շարքերը $L_p [0, 1]$ մետրիկայով ներկայացնում են $L_q [0, 1]$, $1 < p < q$ տարածության ֆունկցիաները	327
Ռ. Ա. Ալեքսանդրյան, Ռ. Զ. Մկրտչյան. Կամայական ինքնահամայնած օպերատորի սեփական ֆունկցիաների լրիվ սիստեմի կառուցման և նրանց ստրուկտուրայի հետազոտման մասին	356
Լ. Շ. Աղաբաբյան, Հ. Բ. Ներսեսյան. Երրորդ կարգի վերածվող հիպերբոլական հավասարման համար Կոշլու խնդրի մասին	369
Ռ. Լ. Շահբաղյան. Պսևդոդիֆերենցիալ օպերատորներ կիսատարածությունում	386
Լ. Ա. Պետրոսյան. Հետապնդման ինվարիանտ կենտրոնը ոչ գծային դիֆերենցիալ խաղերում	397

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Н. У. Аракелян. Равномерные и касательные приближения аналитическими функциями	273
В. С. Захарян. О радиальных предельных значениях функции B_α	287
И. О. Хачатрян. О взвешенно-равномерном приближении непрерывных функций полиномами на двух лучах	301
А. А. Талалаян. О системах функций, ряды по которым представляют в метрике $L_p [0, 1]$ функции пространства $L_q [0, 1]$, $1 < p < q$	327
Р. А. Александриян, Р. З. Мкртчян. О построении полной системы собственных функционалов произвольного самосопряженного оператора и об исследовании их структуры	358
Л. Ш. Агабабян, А. Б. Нерсисян. О корректности задачи Коши для вырождающегося гиперболического уравнения третьего порядка	369
Р. Л. Шахбагян. Псевдодифференциальные операторы в полупространстве	386
Л. А. Петросян. Инвариантный центр преследования в нелинейных дифференциальных играх	397

C O N T E N T S

N. H. Arakeltan. Uniform and tangential approximation with analytic functions	273
V. S. Zakchartan. On radial limiting values of the B_α function	287
I. O. Kchatchatryan. On weighted-uniform approximation of continuous functions with polynoms on two halflines	301
A. A. Talalian. On the systems of functions, the series with respect of which represent in $L_p [0, 1]$ metric functions of $L_q [0, 1]$, $1 < p < q$ space	327
R. A. Alexandrian, R. S. Mkrтчian. On the construction of complete system of eigenfunctionals of arbitrary self-addjoint operator and investigation of there structure	358
L. Sh. Agababian, A. B. Nersesian. The Cauchy problem for a hyperbolic equation of third order with data on parabolic line	369
R. L. Shahbagian. Pseudodifferential operators in the halfspace	386
L. A. Petrosian. Invariant center of persuit in a class of nonlinear differential games	397